
2017D14652 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de Minister en de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de Aanbieding van het rapport 
Resultaten verantwoordingsonderzoek 2016 bij het Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport (XVI) (34 725 XVI, nr. 2). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De adjunct-griffier van de commissie,
Clemens 
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Nr Vraag 

1 Hoeveel privacy-incidenten hebben zich het afgelopen jaar 
voorgedaan rondom de Jeugdwet? 

2 Hoeveel privacy-incidenten hebben zich het afgelopen jaar 
voorgedaan aangaande de Wet maatschappelijke ondersteuning 
(Wmo)? 

3 Hoe zal in de komende jaren verandering plaatsvinden op het 
gebied van inzicht in de geleverde zorg voor het beschikbaar 
gestelde budget? Is u bekend welke mate van verspilling tegenge-
gaan zou kunnen worden (procentueel en in euro’s)? Zo nee, zou u 
dit willen onderzoeken? 

4 Uniformering en standaardisering bij gemeenten blijft volgens de 
Algemene Rekenkamer een aandachtspunt. Welke stappen gaat u 
nog concreet zetten om hierop vooruitgang te boeken? 

5 Hoeveel en welke gemeenten hebben over het jaar 2016 geen 
goedkeurende accountantsverklaring gekregen en hoe verhoudt dit 
zich tot de helft van de gemeenten die over 2015 ook geen 
goedkeurende accountantsverklaring kregen? 

6 Hoeveel geld heeft de toename van de bureaucratie in de Wmo en 
de Jeugdhulp over 2016 gekost en hoeveel was dit in 2015? 

7 Waarom heeft de aanpak van misbruik en oneigenlijk gebruik van 
subsidies geen prioriteit? 

8 Hoe gaan de tekortkomingen in het subsidiebeheer opgelost 
worden? En waarom zijn niet in alle gevallen waarbij onzekerheden 
zijn aangetroffen sancties opgelegd? 

9 Waarom worden de sanctiebepalingen niet in alle gevallen 
ingezet? Waarom wordt ervoor gekozen om de sanctiebepalingen 
niet van kracht te laten zijn indien bijvoorbeeld blijkt dat een 
accountant onzekerheden meldt in zijn controleverklaring? 
Waarom wordt er, indien er wel een sanctie wordt opgelegd, 
gekozen voor een korting van 20% in plaats van een motivering en 
onderbouwing voor een gekozen percentage? 

10 Hoe weerlegt u de kritiek van de Algemene Rekenkamer waarin zij 
stelt dat momenteel het risico bestaat dat het Ministerie van VWS 
mogelijkerwijs ten onrechte subsidies vaststelt waarbij geen 
zekerheid bestaat over de rechtmatige besteding daarvan? 

11 De Algemene Rekenkamer uit kritiek op de sturing op informatie-
beveiliging zowel op lokaal als op centraal niveau. Bent u bereid de 
Kamer uitgebreid toe te lichten hoe u dit wilt verbeteren? 

12 Hoe reageert u op de conclusie van de Algemene Rekenkamer dat 
«het ministerie op centraal niveau niet voldoende informatie heeft 
over de maatregelen van informatiebeveiliging om goed te kunnen 
(bij)sturen en onvoldoende controleerbare informatiebeveiligings-
maatregelen heeft getroffen voor een van de onderzochte 
systemen» aangaande de pgb-problematiek? 

13 Op welke wijze bent u voornemens om de sturing op informatiebe-
veiliging te intensiveren en de noodzakelijke informatiebeveili-
gingsmaatregelen te nemen voor de onderzochte (pgb) systemen? 

14 De Algemene Rekenkamer vraagt zich af of voldoende helder is 
wie waarop gaat sturen rondom het nieuwe pgb-trekkingsrecht 
ontwerp. Bent u bereid dit nader toe te lichten? 

15 40% van de betalingen is onrechtmatig doordat een aantal 
controles ontbreken. Worden deze controles alsnog uitgevoerd? 

16 40% van de betalingen is onrechtmatig doordat een aantal 
controles ontbreken. Hoe groot is het bedrag dat teruggevorderd 
moet worden? 

17 Verwacht u dat het budgethoudersportaal begin 2018 klaar is? 
18 Wanneer werkt het trekkingsrecht pgb zoals beoogd? 
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19 Wat gaat u doen aan het ontstane risico rondom al dan niet 
goedgekeurde accountantsverklaringen op gemeentelijk niveau als 
gevolg van afgekeurde verklaringen van de auditdienst van de 
Sociale Verzekeringsbank (SVB)? 

20 Wat is uw reactie op de conclusie van de Algemene Rekenkamer 
dat nog steeds onduidelijkheid bestaat over de rolverdeling en 
ketenindeling als het gaat om het pgb-trekkingsrecht? 

21 In hoeverre deelt u de zorgen van de Algemene Rekenkamer dat u 
geen regie heeft met betrekking tot het bouwen van het portaal dat 
in handen is van verzekeraar DSW? Zo nee, waarom niet? 

22 Op welke wijze heeft u invloed op het bouwen van het budgethou-
dersportaal, nu de regie in handen is gegeven aan zorgverzekeraar 
DSW? 

23 Kunt u een update sturen van de komst van het budgethouder-
sportaal en de nieuwe publiekrechtelijke organisatie? Wanneer 
gaat dit gebeuren en welke ketenpartij wordt hiervoor verantwoor-
delijk? Hoe houdt u hier zicht en regie op? 

24 Op welke wijze gaat u betere samenwerking regelen tussen 
gemeenten en zorgverzekeraars die opdrachtgevers zijn voor de 
SVB? 

25 Voor de toekomstbestendigheid van het systeem van het trekkings-
recht pgb is mogelijk meer investering in de ICT van de SVB nodig 
dan is afgesproken. Worden hierover afspraken gemaakt? Komt er 
extra geld beschikbaar? 

26 Op welke manier kan de Kamer beter geïnformeerd worden over 
de tot nu toe slechte inzage in opleidingsregelingen (bijvoorbeeld 
bij arbeidsmarktbeleid/kwaliteitsimpuls personeel ziekenhuiszorg/
opleidingsbudget binnen Waardigheid en Trots)? 

27 Hoeveel aanvragen voor het opleidingsbudget binnen Waardigheid 
en Trots zijn er gedaan in het afgelopen jaar? 

28 Bent u bereid om alsnog achteraf te controleren hoe de ziekenhui-
zen de Kwaliteitsimpuls hebben besteed? Zo nee, waarom niet? 

29 Bent u voornemens te onderzoeken hoe ziekenhuizen de subsidie 
Kwaliteitsimpuls Personeel Ziekenhuiszorg besteed hebben, 
voordat u besluit tot continuering van de kwaliteitsimpuls na 2017? 

30 Waarom ontbreken de risico-indicatoren voor goed bestuur bij de 
Inspectie voor de Gezondheidszorg (IGZ)? Wanneer zijn deze 
indicatoren gereed? 

31 Wat heeft het toezicht op goed bestuur door de IGZ tot nu toe 
opgeleverd? 

32 Gaat u de Inspectie voor de Gezondheidszorg vragen wanneer zij 
komt met risico-indicatoren voor (het toezicht op) goed bestuur? 

33 Op welke wijze gaat u, in samenwerking met de Inspectie voor de 
Gezondheidszorg, de effecten van het toezicht op goed bestuur 
inzichtelijk maken? 

34 Welke mogelijkheden ziet u om in de nabije toekomst de rechtma-
tigheid van collectieve uitgaven in de zorgsector sneller en 
eenvoudiger te laten vaststellen? 

35 Wat is de status van een zestal ICT-investeringen die zullen worden 
gedaan in samenhang met het portaal nu de Algemene Rekenka-
mer stelt dat ketenpartijen in maart 2017 de SVB hiertoe opdracht 
hebben gegeven en u stelt dat binnenkort afspraken gemaakt 
zullen worden? Welke investeringen zijn op dit moment gedaan en 
welke investeringen worden nog gedaan? Welke aanvullende 
ICT-investeringen staan op de agenda voor 2017? 

36 Welke rol en verantwoordelijkheden krijgt de Minister van 
Binnenlandse Zaken bij de totstandkoming van het budgethouder-
sportaal dat bij een publieke organisatie komt te liggen? 
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37 De Algemene Rekenkamer constateert dat door het coulancebeleid 
de keten op het punt van fraudebestrijding niet heeft gefunctio-
neerd zoals beoogd. Het zal moeten blijken of het coulancebeleid 
heeft geleid tot fraude. Hoe moet dit blijken? Welke acties worden 
ondernomen om te onderzoeken of het coulancebeleid heeft geleid 
tot fraude? 

38 Tussen 2013 en 2015 zijn ongeveer 77.000 zorgverleners ontslagen. 
Hoeveel zorgverleners hebben weer een baan teruggekregen in de 
zorg, hoeveel in een andere sector en hoeveel zorgverleners zitten 
werkloos thuis? 

39 Wat is de stand van zaken van het wetsvoorstel dat voorbereid 
wordt om in de Wmo en de Jeugdwet nadere regels te stellen over 
het gebruik van standaarden?
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